
 

 

 

 

Årsmøte 2020 

Det avholdes årsmøte Andebu Jeger og Fiskeforening. 

Klubbhytta på Håsken torsdag 13. februar 2020 kl 19.00 

 

Saksliste: 

-Godkjenning innkalling og dagsorden 

-Valg av to til å underskrive protokoll 

-Valg av møteleder 

-Årsberetninger- STYRET-JAKTUTVALGET-FISKEUTVALGET--

SPORTSKYTTERUTVALGET-SVARTÅKOMITEEN 

-Regnskap ved Malene Knutsen 

-Innkomne  saker/forslag 

-Valg 

-Premieutdeling 

-Enkel bevertning 

 

Vi ønsker alle velkommen! 

 

Med vennlig hilsen styret 

  



Saker til årsmøte 13.02.2020 

  

Forslag om vedtektsendringer: 

1 : Danne et Ungdomsutvalg 

2 : Danne et Utdanningsutvalg (skoleringsutvalg, studieutvalg eller lignende )  

3 : Danne et Kvinneutvalg 

  

Disse 3 settes sammen på lik linje som fiskeutvalget og jaktutvalget, som er 

sammensatt av 3 medlemmer hvorav en leder og en nestleder, samt 2 

varamedlemmer. Lederen er styremedlem i foreningen. Medlemmene blir valgt 

av 

årsmøtet for 2 år av gangen unntatt lederen som velges for 1 år. 

 Andre saker til årsmøte: 

 1 : Styrereferat / protokoll fra styremøtene legges ut på hjemmesiden så de er 

tilgjengelig for medlemmene. 

2 : Referat fra årsmøte legges ut på hjemmesiden så snart som mulig etter 

årsmøte.  

3 : Utarbeide en års kalender for året hvor alle aktiviteter, dugnader, treninger, 

stevner osv ligger. Eventuelt en halvårs kalender. 

 

Med vennlig hilsen Gunn Hege Hardus 

  

  

  

 



 

 

Årsmøtereferat Andebu Jeger- og Fiskeforening 13/2-2020 kl 1900 

 

    Velkommen v/ styreleder Per Christensen 

1. Valg av møteleder  

            Per Christensen 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

Det ble bemerket at innkalling ble sendt ut i seneste laget. Dette ble tatt til etterretning av 

styret. 

3. Valg av 2 stykker til å underskrive protokollen 

            Kai Ingebrigtsen og Dag Samuelsen 

4. Årsberetninger fra styret, jaktutvalget, fiskeutvalget og sportsskytterutvalget, ble opplest. 

            Svartåkomiteen oppfordres undersøkt, da den ikke har hatt aktivitet i Ajff på en stund 

             NB; Jaktutvalget mangler leder og 3 stk. medlemmer. 

Når det gjelder Svartåkomiteen må Jan Tore Tveiten kontaktes. Og Ajff bes kontakte 

Sandefjorddelen av komiteen for videre aktiviteter. 

5. Årsregnskapet ble gjennomgått av kasserer Malene Knutsen 

             Regnskapet ble godkjent.  

Det er god økonomi i klubben. 

6. Innkomne saker 

Det er kommet inn forslag om vedtektsendring og andre saker til årsmøtet, fra Gunn Hege 

Hardus; 

Forsalg om vedtektsendring 

       1:Danne et ungdomsutvalg 

       2:Danne et utdanningsutvalg 

       3:Danne et kvinneutvalg 



 

Styret mener at dette allerede er dekket i vedtektene. Utfordringen til Ajff, er å få 

medlemmer til å innta rollene som trenges til de forskjellige utvalgene og komiteene. 

Medlemmene oppfordres til å hjelpe med rekrutteringen til vervene som trengs. 

Det siste året ble Ajjf uten valgkomite. Foreningen består av ca 600 medlemmer, og alle 

oppfordres til å melde seg «til tjeneste» for å bidra og videreutvikle Ajff. 

 

Det ble holdt avstemning om forslaget til vedtektsendring, ledet av Peter Kirsebom og Roy 

Wagner. 

Resultat: 20 NEI 

               13 JA 

               1 BLANKs 

Andre saker til årsmøte;  

1. styrereferat/ protokoll legges ut på hjemmesiden til foreningen. 

- Etter diskusjon ble det enighet i årsmøtet om å legge ut styrereferater på 

hjemmesiden. Men at det må avklares med Njff først. 

2. Årsmøteprotokoll legges ut på hjemmesiden snarest mulig etter avholdt årsmøte. 

– Styret tar det til etterretning. 

3. Utarbeide en årskallender/ halvårskallender over alle aktiviteter i foreningen. 

-Dette er egentlig oppe å går på hjemmesiden til Ajff. Det er viktig for 

hjemmesideansvarlig at de ulike aktivitetslederne melder dette inn og legger det ut 

på FB i god tid for aktivitet/arrangement gjennomføres. 

 

7. Valg 

  Leder: Per Christensen 

  Sekretær: Alexander Løken 

  Kasserer: Malene Knutsen 

  Varamedlem: Terje Karlson 

   

 

 



 

Fiskeutvalg: Rune Grorud 

                      Medlem: Thomas Nilsen 

                      Vara: Magnus Linnerud 

    Sportsskytterutvalg: Hagle - Vidar Hotvedt 

                                      Rifle - Jan Syver Bråten 

    Jaktutvalget mangler leder og 3 medlemmer………….. 

    Kvinnekontakt: Kirsten Hotvedt 

    Div. Kirsten Hotvedt 

    Hytteansvarlig: Vidar Hotvedt 

    Studieleder………. 

    Festkomiteen……… 

    Valgkomiteen……… 

    Utvalgsleder………… 

    Hjelper valgkomiteen…….. 

 

8. Premieutdeling v /Kirsten Hotvedt 

 

     Enkel bevertning 

 

Tilstede 35 medlemmer inkludert styret. 

 

Årsmøtet oppfordrer gamle og nye medlemmer til å delta aktivt i klubbarbeidet. 

 

 

 



 

 

 











Årsrapport Fiskeutvalget 2019 

 

13/2-2020 

I 2019 så skjedde det ikke så veldig mye da leder, Grorud, brukte våren/ sommeren og høsten 

til å pusse opp den nyinnkjøpte hytta si. For den måtte bli ferdig til elgjakta. Men vi hadde ett 

klubbstevne i innlandsfiske som da ble på Merkedammen. Dette ble avholdt søndag 30. juni.  

Det kom 7 ivrige fiskere, inkludert meg, og vi hadde det veldig trivelig vi som hadde møtt 

opp, til tross for veldig skiftende vær. Vi fikk til slutt kåret en klubbmester, som ble Johan 

Grorud med 640 gram, nr 2 ble meg, Rune Grorud, med 340 gram, og nr 3 ble Magnus 

Linnerud med 320 gram. Gratulerer.  

Satser på at det skjer noe mer i 2020, siden vi nå har fått inn nytt friskt ungt blod i gruppa.  

Ellers er det bare å komme med innspill fra medlemmene om det er noe dere kunne tenke 

dere. Bare å ta kontakt med meg.  

Takk. 

For fiskeutvalget Rune Grorud.  
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